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Verslag fysieke overlegtafel – OWO-gemeenten  

 
Datum: dinsdag 18 juni 2024 
Locatie: gemeentehuis Wolvega 
 
Aanwezig  
 
Namens de Wmo-aanbieders:  

 Erna van Bezoen, De Nieuwe Zorg Thuis   

 Evelyn Tuller – Noordzij, De Schakel  

 Marijke Sijtsma, Kwadrantgroep    

 Bonne Veenhuizen, Zorg Intens B.V.   

 Johan Beun, Stichting Alliade   

 Kirsten Nijenhuis, Buiten Gewoon    

 Emmie Nijboer, Bezinn   

 Illan Palstra, Pro Zorg - Connecting Hands  

 Jildou Abma +  collega GGZ Friesland   
 
Namens de adviesraden sociaal domein: 

 Himke Smit, Ooststellingwerf    

 Jan Kor Nienhuis, Opsterland   

 Janneke van Maanen, adviesraad Weststellingwerf 
 
Namens de OWO-gemeenten: 

 Pieter Engelsma, Opsterland  

 Marissa Feiken, Opsterland 

 Mariet Nijstad, Ooststellingwerf 

 Monique Koelma, Opsterland 

 Mandy Smit, Weststellingwerf 

 Arjen Bouland, Opsterland 

 Vera de Jong, Weststellingwerf 
 
Afwezig:  

 Anja Postma, Kijk Vooruit 

 Richard Boek, Welzijn aan huis (zonder kennisgeving) 

 Rietje Oomen, LFB (zonder kennisgeving)    

 
1. Opening 

Pieter - voorzitter: Er is een afmelding ontvangen van Anja Postma van Kijk Vooruit.   

 
2. Vaststellen agenda  

Pieter - voorzitter: Er zijn geen aanvullende agendapunten ontvangen. Hiermee is de agenda 

vastgesteld. 
 

Notulen vorige vergadering  
De naam van Evelyn is met een Y.  

Pieter - voorzitter: Hiermee zijn de notulen vastgesteld. Mandy, bedankt! 

 
3. Mededelingen  

Marissa - Opsterland: 

Vera de Jong is de opvolger van Tessa Wiels.  
Rietje Oomen (LFB) gaat binnenkort met pensioen. 
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4. Informatie/bijzonderheden vanuit aanbieders en adviesraden 

- Aanbieders 
Het is lastig om goed personeel te vinden, medewerkers beginnen ook steeds meer eisen te stellen.  
In Ooststellingwerf komt het ook voor dat mensen werk weigeren en in het bezit zijn van een 
uitkering.  
 
Johan: er is een inspecteur van de Fumo bij een locatie van Alliade langs geweest voor inspectie.  
 

- Adviesraad 
Nadere uitleg wat is een Adviesraad/Burgerplatform; wat is hun rol en wat zijn hun taken, 
verantwoordelijkheden.  

      Jan Kor Nienhuis van de adviesraad Opsterland geeft een presentatie.  
Participatie: betrekken van burgers bij de besluitvorming. 

 Participatienota’s 

 Burgerpanels 

 Right to challenche (uitdagingsrecht) 
Al eerder: Wmo, jeugdwet en participatiewet -> op grond van deze wetten: cliënt- en adviesraden.  
In de loop van de tijd: het hele sociale domein. 
Invulling verschilt per gemeente. 
(Grotere) aanbieders: fenomeen cliëntenraden. Ervaringsdeskundigen (gebruikers van 
voorzieningen). Zelfde als adviesraad nee->geen ervaringsdeskundigen, wel->denken vanuit het 
perspectief van de gebruiker niet voor de individuele burger/algemeen belang.  
In Ooststellingwerf en Opsterland hebben we een adviesraad en in Weststellingwerf een 
burgerplatform. Janneke van Maanen zit in het burgerplatform Westellingwerf en Himke Smit in de 
adviesraad van Ooststellingwerf.  
Er zitten geen ervaringsdeskundigen in de adviesraad van Opsterland.  Dit heeft het college zo 
besloten. In Ooststellingwerf hebben ze wel een ervaringsdeskundige. 
Wat is onze rechtgrond: 

 De wetten die al zijn genoemd 

 Convenant  

 Huishoudelijk reglement  
Benoemd door college. Advisering aan college->gevraagd of ongevraagd. 
Sluit beleid gemeente aan bij behoeften gebruikers. Leden benoemd o.b.v. deskundigheid, 
achtergrond en netwerk.  
Janneke: verteld hoe dit in burgerplatform werkt.  
Dillema: werken voor doelgroepen terwijl die doelgroepen geen zitting hebben in de adviesraad.  
Het netwerk is super belangrijk: 

 Bibliotheek 

 Bloeizones 

 Voedselbank 

 Humanitas/cliëntenraad Nij Smellinghe 

 Volgen van de politiek en het nieuws 

 Contacten binnen organisatie gemeenten 

 Bestuurlijk overleg met wethouder 

 Cursussen en info vanuit koepel maar ook dit overleg 
Jan Kor Nienhuis: waar werken we op dit moment aan in Opsterland.  

 Reguliere adviesaanvragen: alle verordeningen en beleid binnen sociaal domein.  

 Ongevraagd advies: laaggeletterdheid, schuldhulpverlening. 

 Betrokken bij welzijnsnota, OKO (opgroeien in kansrijke omgeving), participatievisie, oprichting 
jeugdbond.  

Jan Kor Nienhuis: verteld waarom hij al 1,5 jaar lid is van de adviesraad. Hij haalt er voldoening uit, 
hij doet iets wat ertoe doet. Je kunt meepraten invloed uitoefenen. Je moet er wel tijd voor vrij maken. 
Investeren in het netwerk kost ook veel tijd. Het is vrijwilligerswerk maar niet vrijblijvend.  
Marissa-Opsterland: het is lastig om cliëntervaringen naar boven te krijgen.  
Johan-Alliade: hoe vindbaar is de adviesraad? Er is een website en men is bezig met flyers. 
Misschien je netwerk uitbreiden via de cliëntenraden. Het zou ook handig zijn om op de zorgmarkten 
aanwezig te zijn. Misschien kun je ook kijken hoe dit bij buurgemeenten wordt gedaan.  
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5. Informatie vanuit gemeenten 
- Voorbereiding nieuwe aanbesteding 

      Arjen-Ooststellingwerf:: de laatste maanden druk bezig geweest met de voorbereiding voor de nieuwe      
      aanbesteding. 
      Op woensdag 10 juli a.s. is een gesprek met de wethouders van de OWO gemeenten. De gemeente  
      Heerenveen heeft een kostprijsonderzoek gedaan. Arjen weet niet of wij deze kant ook op gaan. De  
      OWO gemeenten gaan het procesmatig anders doen dan de vorige keren. Hier komt een gesprek       
      over met de wethouders. Is hier ook input voor?  
      Evelyn-de Schakel: misschien is het goed om met een clubje bij elkaar te komen of met de club die   
      er de vorige keer bij was omdat deze club weet wat er gespeeld heeft en hoe het ging. Zijn er goede  
      ideeën, mail het dan naar de contactpersoon van de gemeente.  

- Tarieven  
       De brief over de indexering van de tarieven is gisteren door de VNG verstuurd. Het zou wel goed zijn  
       om deze informatie mee te nemen. 

Marissa-Opsterland: volgende week donderdag is de bijeenkomst met aanbieders. Nog niet alle 
aanbieders hebben zich hiervoor opgegeven.  
Na a.s. donderdag volgt nadere info en toelichting over de uitgangspunten. Er is een mooi 
programma samengesteld over de toekomst. De advies raden spreken ze dinsdag a.s. Meer info 
volgt zegt Marissa 
 

6. Thema 
Toekomstbestendig houden van zorg. 
Met elkaar in gesprek over de uitdagingen waar we voor staan. 
Ondersteuning in alle soorten in alle dorpen of meer geclusterd? 
 
Johan stichting Alliade: een voorbeeld gebiedsgericht huishoudelijke hulp inzetten dan betekend dit 
wel samenwerking. Zo zijn waarschijnlijk wel meer thema’s? 
Als mensen langer thuis moeten wonen, komt er dan zwaardere zorg thuis? Bert Deekens 
Ooststellingwerf vanuit woonzorgvisie is aangeschoven vanuit de gemeente Ooststellingwerf.  
We moeten bouwen maar waar en wat voor soort woningen gaan we bouwen. Waarschijnlijk zullen 
dit woningen worden voor ouderen en ook voor zwaardere zorg.  
Willen we dit ook in alle dorpen gaan leveren? Er komen ook meer oudere mensen dus ook meer 
werk maar we hebben geen personeel. Hoe komt het met de huisartsen. Het toevoegen van 
woningen aan je bestand heeft ook effecten voor je gemeente. De vraag zijn hier ideeën over is er 
een visie op? 
Jildou van GGZ Friesland: Het kan zijn dat het geen onderwerp is. Je hebt regiodeal, Frisa etc. Mevr. 
mist de overleg en verbinding met elkaar.  
Bert-Ooststellingwerf:  welke vragen komen op ons af en welke doelgroepen zijn het dan? Het 
woning bouwprogramma wat we willen bouwen. Is het soort woning geschikt voor de toekomst. Past 
dit nog op de woningvoorraad. Waar zit het probleem en waar gaan de problemen ontstaan?  
Als het over nachtzorg gaat zou je ook veel meer gebruik van elkaar kunnen maken zegt Jildou. Zo 
kun je het personeel ook op de juiste manier inzetten hoe effectief is dat.  
Marijke-Kwadrantgroep: geeft een tip om het boek van Teun Toebes te gaan lezen of een lezing van 
hem te volgen.  
Ilan-Connecting Hands: we willen graag meedenken met alle plannen. De sociale hoek moet ook 
weten dat er een vergunning moet worden aangevraagd.  
Pieter-voorzitter: vat deze discussie samen we hebben veel thema’s bij de kop gehad. De gemeente 
kan ook een signaal afgeven naar de zorgverzekeraars. De woningcorporatie zou er ook bij 
betrokken kunnen worden i.v.m. ruiling van woningen.  
Volgende week donderdag met de aanbieders Wmo wordt hier dieper op in gegaan.  
 

8. Wat verder ter tafel komt 
Rietje Oomen gaat met pensioen. Ze zou later aanschuiven maar is niet meer gekomen. Er wordt 
geregeld dat zij een bos bloemen krijgt.  

 
Marissa-Opsterland: er is een verzoek binnengekomen of dit overleg ook naar ochtend verschoven 
kan worden. Een ieder is het hiermee eens. 
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9. Afsluiting 

Marissa – Opsterland: De datum voor de  volgende fysieke overlegtafel volgt z.s.m. 

Pieter – voorzitter:  Bedankt voor jullie inbreng.   

 


